

September 15, 2022

Dave Keegan, National Sales Manager, Hubbell Canada is pleased to announce the following organizational change:



Craig Moffatt has been promoted to Central Region Sales Manager, Hubbell Canada. With over 14 years experience at Hubbell Canada, Craig will be responsible for developing and executing sales strategies across all the brands in the Hubbell Canada product offering. Craig's leadership will have a strong favourable impact on the success of our Central Region business.

Dave Keegan, directeur national des ventes, Hubbell Canada est heureux d'annoncer les changement organisationnel suivant :

Craig Moffatt a été promu directeur des ventes de la région centrale pour Hubbell Canada. Avec plus de 14 ans d'expérience chez Hubbell Canada, Craig sera responsable du développement et de l'exécution des stratégies de vente pour toutes les marques de l'offre de produits Hubbell Canada. Le leadership de Craig aura un impact des plus favorables sur le succès de notre entreprise dans la région centrale.